

Verslag bijeenkomst StUF Expertgroep van 17 december 2008

Voorzitter: Henri Korver (EGEM).

Aanwezig: Jurgen Aarden (GouwIT),
Maarten van den Broek (EGEM),
Rolf van Deursen (GPR)
Lidwien Meijers (Centric),
Robert Melskens (EGEM),
Henry Verdonshot (Procura),
Paul Wouters (EGEM, notulist).

Afgemeld: Marco Arfman (Kadaster),
Brigit de Bruin (Kadaster),
Arjan Kloosterboer (EGEM).

Niet afgemeld: Lonneke Dikmans (Gemeente Rotterdam),
Gershon Janssen (Qroot),
Joris de Vrede (Gemeente Amsterdam).

1 Opening en mededelingen

Henri opent de vergadering en heet iedereen welkom. Henri introduceert Robert Melskens. Robert is aangetrokken door EGEM om het StUF-team te versterken. Robert zal zich in eerste instantie bezig gaan houden met het opstellen van bestekteksten en het pakket van eisen voor een StUF Compliance Voorziening. Robert heeft ervaring met o.a. XML, XSLT en XBRL.

Rolf van Deursen stelt zich ook voor. Rolf is een collega van John Rooijackers en ontwikkelt samen met onder andere John CiVision Makelaar Gegevens van GPR.

Henri meldt dat de OSB heeft aangegeven dat ze moeite heeft met het feit dat de StUF protocolbindingen op een ander tijdstip gepubliceerd worden dan de OSB bindingen. Om de verbinding tussen de verschillende ICTU programma's te benadrukken is het wenselijk alle protocolbindingen gezamenlijk te publiceren. Besloten wordt dat de StUF protocolbindingen later gepubliceerd worden (maar wel in Q1) zodat ze naar verwachting samen met die van de OSB worden gepubliceerd.

Mocht er eerder echt behoefte zijn aan de StUF bindingen, dan behoudt de Expertgroep de vrijheid om deze deze alsnog eerder los te publiceren. De zwakke schakel in dit proces is de OSB Gateway (WUS-lite). Henri zegt OSB-ebMS en OSB-WUS pas te willen publiceren als de WUS-lite binding gereed is conform de afspraak die EGEM in het verleden gemaakt heeft met de OSB (zie Keller-groep). De OSB-JMS binding wordt voorlopig buiten scope gehouden.

Henri heeft namens de Expertgroep een brief gestuurd naar de Regiegroep met daarin het bericht dat de geplande oplevering van sectormodel StUF-BG 3.10 eind januari 2009 niet gehaald zal worden. De onderlaag zal dan wél klaar zijn.

2 Verslag vorige vergadering

Pagina 2.

Jurgen vraagt naar aanleiding van het tweede punt onder 4 of tijdvakObject nu echt in de schema's is opgenomen, terwijl de functionaliteit nu niet in de standaard is beschreven. Er wordt gekozen voor de pragmatische oplossing de tekst nu niet aan te passen, maar in de schema's vast een voorschot op de toekomst te nemen. De betekenis wordt in het sectormodel BG gedefinieerd.

Rolf zegt naar aanleiding van het document 'Protocolbindingen voor StUF' dat in de vorige bijeenkomst is goedgekeurd dat de tekst een stuk duidelijk en leesbaarder wordt als een aantal grafische weergaven worden opgenomen. Verder heeft hij nog wel een aantal vragen en opmerkingen over de tekst die nu is goedgekeurd. Zodra de OSB bindingen worden besproken, zullen de vragen van Rolf worden behandeld (**Actiepunt**).

Actielijst

7. Publiceren nieuwe patch van StUF-BG 02.04 waarin errata verwerkt zijn. Henri heeft de patch rondgestuurd in de Expertgroep met de vraag of iedereen de schema's wil checken in zijn/haar tool of programmeeromgeving.

30. Opstellen voorzet tbv discussie over attribute 'Authentiek gegeven'. Nog niet gedaan. Lead ligt bij Arjan Kloosterboer

Met deze opmerkingen wordt het verslag goedgekeurd.

3 Goedkeuring XML schema 'stuf0301.xsd'

Het schema is dermate groot en complex dat het controleren ervan niet eenvoudig is. Pas als de eerste berichten gemaakt worden, kan de kwaliteit beoordeeld worden. Dan kunnen er alleen nog fouten (bugfixes) worden verbeterd, functioneel zal de standaard niet meer veranderen.

Enkele opmerkingen:

- Het simpleType IndicatorHistorisch wordt door Maarten verwijderd;
- De berichten zijn zo scherp mogelijk gedefinieerd. Hierdoor is het schema wel omvangrijker geworden.

Besloten wordt stuf0301.xsd goed te keuren.

4 Integrale review StUF 3.01

Maarten dankt eenieder die de tekst heeft doorgenomen en op- en aanmerkingen heeft doorgegeven. De tekst van het document wordt hoofdstuk voor hoofdstuk doorgenomen. Op een aantal plaatsen wijst Maarten op belangrijke aanpassingen in de tekst. Maarten voert nog wat kleine wijzigingen door.

Robert heeft nog wat kleine tekstuele opmerkingen en bespreekt deze met Maarten.

Met de aanpassingen die nog gedaan zijn wordt de tekst van de StUF 3.01 standaard goedgekeurd.

5 Rondvraag en sluiting

- Rolf vraagt of de overige leden van de Expertgroep inzicht kunnen krijgen in de voortgang van sectormodel BG 3.10. Maarten meldt dat de .ent schema's begin januari klaar zullen zijn en dan binnen de Expertgroep verspreid zullen worden.
- Lidwien meldt dat het Kadaster bezig is voor hun MIV (massale informatieverstrekking) een eigen uitwisselingsformaat te ontwikkelen. Vanuit ODP (Overheidsdienstenplatform) is een onderzoek gedaan naar de ontsluiting van de basisregistraties. Dit zal in de Regiegroep van 28 januari aan bod komen (**Actiepunt**).
- Paul meldt dat hij bezig is een SURFgroep (Sharepoint) in te richten ter vervanging van de StUF community op de EGEM i-teams site. Hiervoor zullen de Expertgroepleden een uitnodiging ontvangen.

Henri dankt eenieder voor zijn/haar inzet, wenst iedereen fijne feestdagen en sluit de vergadering.

Actielijst

Nr	Actie	Uitvoerende	Einddatum	Status
7	Publiceren nieuwe patch van StUF-BG 02.04 waarin nieuwe errata zijn verwerkt.	EGEM i-teams	ASAP	Patch rondgestuurd in Expertgroep. EGEM wacht op goedkeuring
30	Opstellen voorzet tbv discussie over attribute 'Authentiek gegeven'	Arjan (met Maarten)	Vóór bijeenkomst 14 januari	-
31	Opmerkingen GPR over protocolbindingen behandelen	Rolf	Bij bespreking OSB	

Nr	Actie	Uitvoerende	Einddatum	Status
			bindingen	
32	Bespreken uitwisselingsformaat voor MIV van Kadaster in Regiegroep	???	28 januari	